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Enrollment No / رقم التسجيل _____________

AUDIO VISUAL CONSENT FORM إستمارة موافقة على تصوير صوت و صورة 

	
Child Name:___________________________________ Date of Birth:________________
                                         تاريخ الولادة                                                                                اسم الطفل

	During assessment and/or individualized sessions, it is often helpful to take audio recordings, visual recordings and/or photographs of clients which relate to supporting assessment or individualized session processes.

Maharat Learning Center (MLC) maintains high standards of confidentiality at all times. Any recordings of an audio or visual nature or photographs taken will only be seen by MLC staff that are directly related to your child’s care.

Audio/visual recordings and/or photographs used for assessment and/or individualized sessions will be kept to form part of the enrollment records and/or logbook for your child. This will be stored in a confidential manner with your child’s records within the center. If you wish, you may review the recording/photograph.

Please note, when you have been supplied us with a copy of an audio or visual recording or photograph, MLC cannot be held responsible for the loss of confidential material held by the client and family members. Unless revoked in writing, this authorization shall continue without termination.

Your cooperation is greatly appreciated.
	أثناء التقييم و / أو الجلسات الفردية ، من المفيد غالبًا أخذ التسجيلات الصوتية والتسجيلات المرئية و / أو الصور الفوتوغرافية للعملاء الذين يرتبطون بالتقييم الداعم أو عمليات الجلسة الفردية.

يحافظ مركز مهارات التعليمي (MLC) على معايير عالية من السرية في جميع الأوقات. لن يتم مشاهدة أي تسجيلات صوتية أو طبيعة بصرية أو صور فوتوغرافية إلا من قبل موظفي مركز مهارات للتعليم الذين يرتبطون مباشرة برعاية طفلك.

سيتم الاحتفاظ بالتسجيلات الصوتية / المرئية و / أو الصور الفوتوغرافية المستخدمة في التقييم و / أو الجلسات الفردية لتكون جزءًا من سجلات التسجيل و / أو سجل طفلك. سيتم تخزين هذه التسجيلات بطريقة سرية مع سجلات طفلك داخل المركز. إذا كنت ترغب في ذلك ، يمكنك مراجعة التسجيل / الصورة.

يرجى ملاحظة أنه عندما يتم تزويدنا بنسخة من تسجيل صوتي أو مرئي أو صورة فوتوغرافية ، لا يمكن تحميل MLC  مسؤولية فقدان المواد السرية التي يحتفظ بها العميل وأفراد العائلة. يجب أن يستمر هذا التخويل دون إنهاء ، ما لم يتم إلغاؤه كتابياً.

قادرين لكم تعاونكم.

	I hereby grant permission for our above named child to be photographed, videotaped and/or recorded by MLC for the purposes described above.  By granting my authorization, I hereby release MLC from any and all claims, actions or demands arising out of or in connection with the use of said videotapes, recordings and photographs, including, without limitation, any and all claims for invasion of privacy and libel.

	أمنح بموجب هذا الإذن أن يتم تصوير طفلنا المذكور أعلاه أو تصويره بالفيديو و / أو تسجيله  من قبل موظفي مركز مهارات للتعليم للأغراض المذكورة أعلاه. من خلال منح التفويض ، أفرج بموجبه من جميع المطالبات أو الإجراءات أو المطالب الناشئة عن أو فيما يتعلق باستخدام أشرطة الفيديو والتسجيلات والصور الفوتوغرافية المذكورة ، بما في ذلك ، على سبيل المثال لا الحصر ، كل المطالبات المتعلقة إختراق الخصوصية والتشهير .



Signature التوقيع 						Print Name إطبع الإسم

___________________________________________________________________


Relationship to Child العلاقة مع الطفل 			Date تاريخ

___________________________________________________________________
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